
 

 

Till kommunfullmäktige i Tyresö 

 

 

Enkel fråga till Barn- och utbildningsnämndens ordförande 

 

Revisorerna uppger i sin granskning att resursfördelningen mellan våra skolor inte är 
tillfredsställande. Detta gäller särskilt det socioekonomiska tillägget. Dessutom har inte 
nämnden fått fatta beslut i frågan om resursfördelning. 

Jag frågar därför: 

Vad beror det på att en så viktig fråga för lärare och elever inte har behandlats av nämnden? 

 

Tyresö den 26 oktober 2023 

Inger Wolf Sandahl, (v)  

 

 


